
PRIPOMBE OBČINSKIH SVETNIKOV NA PRORAČUN 

Osnutek Proračuna Občine Kanal ob Soči za leto 2009 je občinski svet Občine Kanal ob Soči 

obravnaval na 19. redni seji dne, 6. 11. 2008.  

Svetniki so na osnutek podali sledeče pripombe: 

Slavko Jereb: 

- Na postavki izobraževanja sta dve postavki za dodatni program za OŠ Deskle 85.000 in za OŠ 

Kanal  121.000 EUR. V nadaljevanju sta še dve postavki za 1.900 EUR oz. 700 EUR za doplačila 

za šolo v naravi. Ali ni šola v naravi tudi dodatni program? Šola v naravi je dodatni program 

šole ali pa se stvari podvajajo. 

- Na postavki 4200090 Enkratne denarne pomoči zaradi materialne ogroženosti v znesku 

10.000 EUR je tudi subvencija za prevoz mleka. Ali ne gre to pod kmetijstvo? 

- Na postavki Podpora razvoju dopolnilne dejavnosti (turistična dejavnost, domača obrt in 

podobno).  Znesek 5.000 EUR – ali je to na novo, da se gre v javni razpis za ta sredstva kot v 

turizmu? 

- V odloku ni usklajen znesek zadolžitve (10. člen) – moralo bi biti 683.000 EUR. Naj se uskladi. 

Marko Kodelja:  

- Na postavki Obveščanje domače in tuje javnosti  (verjetno gre za uradne objave) se mu zdi, 

da se ni veliko sredstev prihranilo, odkar se objavlja v Uradnem listu RS. Bili so zavedeni. 

- Nakup prostorov za arhiv na podstrešju občinske stavbe –podstrešje se mu ne zdi dobro za 

arhiv, morali bi nadaljevati pogajanja z banko za prostore banke. 

- Postavka Gasilska enota Nova Gorica – zakaj je prišlo do takšnega povečanja sredstev? 

- Predlaga povečanje postavke za sanacijo črnih odlagališč – povsod so odpadna vozila. Občane 

bi morali spodbuditi s kakšno akcijo, da bi se to počistilo. 

- Postavka Komunalna dejavnost – oskrba z vodo – nakup opreme za klorinatorje: je že 

predlagal, da bi šli na UV žarke. 

- Obnova kulturnih spomenikov – zanima ga, kaj se s temi sredstvi obnavlja – gre za 30.000 

EUR – rad bi videl seznam opravljenih del. 

- Predlaga še eno večjo prireditev v občini – Mednarodno srečanje pihalnih orkestrov (že 

petkrat izvedeno). Na je sofinancira tudi s strani občine (iz kulture ali turizma). Za vse večje 

prireditve, ki jih sofinancira občina, naj se občinski svet seznani, kakšni so prihodki in 

odhodki, da se vidi, kolikšno je sofinanciranje občine. Glede na recesijo, ne bo predlagal 

povečanje postavke. 

Klemen Stanič: 

- Na prihodkovni strani proračuna ima enake pomisleke kot Nadzorni odbor – bolj previdno naj 

se načrtuje proračun (koncesije in finančna izravnava). 

- Strinja se, da se v proračun prednostno uvrstijo projekti iz NRP-ja, vendar bi morali v 

proračun vnesti tudi določene obveznosti iz že sklenjenih pogodb (Prilesje). Pregleda naj se 

vse pogodbe. 

- Predlaga, da se postavka za investicijsko vzdrževanje občinskih cest tudi poveča oz. da ostane 

vsaj v taki višini kot lani (rekonstrukcija ceste proti Goljevici). 



- Postavka poklicni gasilci – to postavko naj se pregleda – ne nagiba se k takemu povišanju te 

postavke. 

- Postavka urejanje kontejnerskih mest: naj se uredi ekološki otok zbiranja odpadkov tudi v 

Desklah.  

- Postavka mrliške vežice: predlaga, da projektanti projektirajo take, ki bodo urejene, skromne 

in lepe, preproste in elegantne. 

Risto Djurić: 

- V povezavi z NRP-jem – strinja se, da se urejanje prostorov KS Avče prenese v leto 2010 – 

2011 – je bolj realno. Prednost imajo investicije s področja urejanja vode in kanalizacije. 

- Nakup prostorov za arhiv – strinja se s predlogom svetnika Kodelje. 

- Modernizacija občinskih cest: Obvoznica Ročinj – v NRP ni planiranih sredstev. Sliši se, da so 

neke pogodbe že podpisane, to pomeni, da se nekaj planira. Potrebno je predvideti sredstva 

v NRP, da se ne bi spet prenašalo iz leta v leto. 

- Avtobusno postajališče Ajba: v opisnem delu so predvidena sredstva za nakup zemljišč, 

dokumentacija je urejena, zadeva stoji.  Prav je, da se to vnese v NRP – lahko tudi za leto 

2010. 

- Sredstva za načrtovanje obrtne cone: že dve leti se opozarja na to. Predvideli in obravnavali 

so, da bo občina sprejela prostorski plan, skozi katerega se bo tudi to predvidelo.  

- ČN Gorenja vas – v letu 2008 so bila predvidena sredstva v višini 56.000 EUR – kje se bodo 

porabila in ali se bodo porabila. 

- Kanalizacija in ČN Kanalski Vrh se spet prenaša, in sicer v leto 2010 in 2011. To se mu ne zdi 

prav. Ta investicija bi morala imeti prednost pred drugimi že zaradi obveznosti iz gradnje ČHE 

Avče. 

- Projektna dokumentacija za kanalizacijo je v letu 2008 planirana v višini 67.000 EUR, 

porabljeno le 27.000 EUR – tudi na tem področju nekaj šepa. 

- Vodovod Čargova – za leto 2008 vložili amandma, postavka je bila vključena v proračun za 

leto 2008, zdaj se jo prenaša na leto 2010. To bi moralo biti v proračunu 2009. 

- V NRP vodovod Lovišče – skupaj planirano 31.297 EUR, v nadaljevanju pa samo 20.000 EUR. 

Ali je to napaka? 

- Vodovod Pečno – naj se ga uvrsti v leto 2010 in 2011. Strinja se, da se bo to moralo enkrat 

izvesti. Ti ljudje niso plačali komunalnega prispevka, zato predlaga, da se poišče druge 

možnosti, kako izvesti to investicijo. (samoprispevki, prostovoljno delo … ) 

- Dvorana v Ligu je dobila status kulturnega doma. V proračunu za leto 2008 smo določili neka 

sredstva za nujno popravilo strehe, zdaj pa so stvari prišle prednostno v NRP in se že planira 

nadaljevanje gradnje. Nek vrstni red mora biti tudi pri teh zadevah – to ni tako nujno. 

- Dom Valentina Staniča v Ročinju – prodana je bila šola, KS tudi ni porabila sredstev v letu 

2008. Dogovorjeno je bilo, da se sredstva od prodaje nameni za ureditev doma. Zakaj se to ni 

izvedlo v skladu z dogovorom in zakaj se zadeve ne urejajo? 

- Večnamenski objekt v Levpi: izbojeval se je vodovod Kal – Levpa. V večnamenski objekt je bilo 

do sedaj vloženo že veliko sredstev, sprašuje pa se, kako bo objekt živel. V NRP 2007-2008 s 

evidentirali sredstva v višini 200.000 EUR. Zdaj se sredstva za ta objekt poskušajo zagotoviti 

skozi druge kanale. Predlaga, naj občina opredeli svoj delež, naj se oceni objekt v taki fazi kot 

je in gradbeni odbor naj opredeli financiranje. Objekt se širi (zaveda se, da je bilo opravljeno 

veliko prostovoljnega dela), občina ne more tega stalno financirati.  



- Telovadnica Deskle: ve, da se je balinarjem nekaj obljubilo, ti danes ne morejo delovati, ker 

nimajo 4-stezna igrišča. Za ureditev tega bo šlo toliko sredstev kot za postavitev še ene 

športne dvorane. Čeprav so pripravljeni prostovoljno delati, gre za zelo velika sredstva. 

- Telovadnica OŠ Kanal – ali je napaka, da so v NRP predvidena neka evropska sredstva? 

- Širokopasovni internet: vsi so imeli glede tega pomisleke. Predlaga, da prevzame investicijo 

Občina Tolmin in da gremo mi zraven s svojim deležem. Občina Kanal se ne more zadolževati 

za Občino Tolmin in prevzemati vodenje investicije. Vse breme bo padlo na Občino Kanal. 

- Proračun II. del bi moral biti prikazan drugače, bolj čitljivo. 

- Za občinski svet je planirano za 1.000 EUR več stroškov kot v letu 2008 – to je nerealno. 

- Pri nadzornem odboru misli, da je prišlo do napake. Ocena realizacije 2008 je 19.973 EUR, za 

2009 pa se planira smo 12.000 EUR. 

- Stroški odborov v letu 7.303 EUR v letu 2009 pa samo 3.600 EUR misli, da je to narobe 

planirano. 

- Revizija v letu 2008 12.000, v naslednjem letu pa samo 8.000  EUR. 

- Župan, podžupan – v proračunu 2009 2.000 EUR več kot v oceni realizacije 2008 – misli, da je 

nerealno. 

- Stroški CZ – 28.000 EUR – ali se bo iz teh sredstev urejalo kakšne prostore ali gre samo za 

delovanje. 

- Gasilska enota- naj se preveri stvari. 

- Kaj je to –asfaltacija ceste Prilesje? 

- Javna razsvetljava – naj se popravi v opisu zemeljski vkop kabla v Ajbi, ker je to že izvedeno. 

To ni v vasi Ajba, ampak na Kidričevi  ulici od št . 11 do 15 (Škalabon). 

- Partnerstva v EU projektih – rezervirana sredstva v višini 60.000 EUR (Kanalska noša, 

Marijaceljski kolač) – kaj je smisel tega projekta? 

- Goriška knjižnica  81.000 EUR – gre za ogromna sredstva. Misli, da so ti zavodi kar potratni. 

- Razstave v Galeriji Rika Debenjaka – 14.000 EUR sredstev. Če pogledamo delo TIC-a, se vidi, 

da gre kuvertiranje vabil za razstave skozi TIC – to pomeni dodatna sredstva. Boji se, da bo 

TIC postal servis tudi drugim društvom in da se bodo stvari tako nadaljevale in širile in se bo 

potem delalo samo to. 

- Investicijsko vzdrževanje objektov za kulturo – za nadzor  je predvideno 9.000 EUR, pri 

ureditvi tržnice in urejanju vasi Bodrež pa samo 2.000 EUR. 

- Zaklonišče Deskle – že sanirano in so bila porabljena neka sredstva, zdaj se ugotavlja, da ni 

narejeno kvalitetno in se spet porablja neka sredstva. Meni, da nadzor ni v redu in če gre za 

odpravljanje napak, naj to krije kdo drug. 

- Vodovod Ajba – zamenjava cevi – letos se je naredilo nekaj za 10.000 EUR. 

Ivan Humar: 

- NRP: cesta Kanal – Kal nad Kanalom – obnavlja se jo že od nastanka občine. Strinja se, da je v 

letu 2010, ker je vodovod Kal velika investicija in cesta med Krajcem in Kopriviščem lahko 

počaka. Moti ga številka, ker je odsek, ki je že izveden daljši kot ta, ki čaka na ureditev. Naj se 

preveri številko. 

- Vodovod Lokovec –Kal na Kanalom – je že opozoril, naj se predvidi v naslednjih letih (po 

2011) tudi nadaljevanje. Voda mora iti tudi proti Levpi in drugim zaselkom, zato naj se uvede 

nova postavka v NRP ali predvidi sredstva po letu 2011, da bodo to vedeli tudi v naslednjem 

mandatu. 



- Vodovod Pečno – predlaga, naj se ga umesti po letu 2011, ker imamo še stara naselja, ki 

nimajo vode. 

- Pokopališča in mrliške vežice: Avče nujno potrebujejo mrliško vežico, ampak se jo da lično 

narediti tudi s skromnimi sredstvi (kot primer navaja vežico Levpa). 

- Že za proračun 2007 opozoril, da se nameni sredstva za ureditev parkirišča ob pokopališču 

Levpa. –odkup zemlje, posejati travo in urediti mejnike. Projekt je narejen in predlaga, da gre 

tudi v proračun.  

- Kulturni dom Lig – Lig je kulturno aktiven, vendar misli, da bi bilo potrebno pregledati, ker se 

mu zdi višina sredstev 133.000 EUR v dveh zaporednih letih visoka. Če so res potrebna tako 

visoka sredstva, naj se jih razporedi v več let. 

- Večnamenski objekt Levpa – letos dobili 79.000 EUR, tudi lani so dobili sredstva, vendar če 

primerjajo z  Ligom, bi težko kaj očitali Levpi. Objekt v Levpi gre proti zaključku, če ne gre 

drugače, naj se sredstva planira v letu 2010 in 2011. Dobro bi bilo, da se konča, vendar bi 

morali vedeti, kdaj bo končan. Svetnik Jug verjetno razpolaga s številkami potrebnimi za 

dokončanje. 

Replika Risto Djurić: Občina je v ta objekt vlagala veliko sredstev, namerava tudi v prihodnje, 

vendar nihče ne garantira, da bo to delovalo.  

Replika Miran Jug: Verjame v ta projekt, gradbeni odbor se trudi po vseh svojih močeh, tukaj 

bodo tudi prostori za delovanje KS, društva, arhiv. Levpa nima svojih prostorov. Prijavljajo se na 

razpise, zato mora tudi občina zagotavljati sredstva. S 45.000 EUR se ne bo moglo vse dokončati. 

Skozi to investicijo so uredili tudi športni park, avtobusno postajališče… 

Podžupanja Milica Zimic: Pripravi naj se pisno informacijo z vizijo oz. namembnostjo objekta. 

Milena Pavlin:  

- Obsežnost objekta v Levpi je taka, da bi morali, preden se ga je začelo delati, izdelati elaborat 

o dejavnostih v objektu. Če bo doprinašal nekaj novega, dajal novo vrednost na tem 

področju, potem je vlaganje upravičeno, nasprotno pa je neodgovorno vlagati v ta objekt. 

- Adaptacija telovadnice OŠ Kanal – ni je v proračunu.  

- Ne strinja se za vodovod Čargova, da se ga prenaša, ker je bila planirana že v 2007. 

- Moti jo investiranje v ceste. Nič se ne dela na tem področju, bistveno so znižana sredstva za 

investicijsko dokumentacijo v proračunu. Investicije za cestno infrastrukturo so 0, 

dokumentacije ni, zato v letu 2010 ne bomo niti dokumentacije. 

- Strinja se, da vodovod Pečno ne more priti v NRP pred drugimi investicijami. 

Replika Miran Jug: Financiranje objekta v Levpi  - projekt je bil narejen za cca. 400.000 EUR, od 

občine so do zdaj dobili 205.000 EUR. Drugi projekti v NRP so šli vsi na dvojno ceno. Mrliška 

vežica v Levpi je bila narejena z dosti manjšimi sredstvi kot so planirana v Avčah. Vsi projekti so se 

dvakrat podražili. 

Ivan Humar: 

- Plan zaposlenih v občinski upravi oz. režijskem obratu – pri tem je potrebno biti strogo 

racionalen. V režijskem obratu se v letu 2009 planira še 1 delavca, verjetno zaradi zagona ČN. 



Odkar je občina ustanovljena, raste zaposlovanje permanentno, nima pa občutka 

učinkovitosti. 

Vilijem Urbančič: 

- V posebnem delu je za investicije v gradnjo občinskih cest predvideno samo 16.000 EUR. V 

prejšnjem NRP je bil odsek ceste Lig – Markiči – Ukanje, v tem je izpadel. Na tej cesti gre 

samo za preplastitev, ker je cesta v zelo slabem stanju. Predlaga, da se to uvrsti v proračun 

2009. V kolikor projekt izgradnje širokopasovnega omrežja ne gre v izvedbo, naj se določena 

sredstva nameni za izvedbo te preplastitve. 

- Obvoznica Ročinj – naj se pridobi vsaj neko oceno vrednosti, da se uvrsti v proračun. 

- Vodovod Lovišče 

- Za pustni karneval v Kanalu naj se zagotovi 9.000 EUR – Etnološko društvo je letos včlanjeno v 

evropsko krovno karnevalsko organizacijo FES, kjer je 100 karnevalskih mest – 50 držav. 

Predsedniki teh društev se srečujejo. 

- Izobraževanje – postavka štipendije se je iz lanskega leta celo zmanjšala, predlaga povečanje 

sredstev vsaj za par tisoč EUR. 

- Socialno varstvo - v NRP je v letu 2007 bilo neko sofinanciranje nakupa neke aparature za 

Bolnišnico Šempeter – v proračunu bi bilo za rezervirati sredstva za take zadeve tudi v drugih 

zdravstvenih ustanovah. 

- Intervencijski programi – glede na klimatske razmere se je postavka sanacije po naravnih 

nesrečah povečala na 10.000 EUR. Predlaga 3-kratno povečanje te postavke. 

Marko Bucik: 

- Občinska stavba – ne nasprotuje odkupu podstrešja za ureditev arhiva. Občina bi celo morala 

biti lastnik cele stavbe, kar bi moralo biti v interesu vseh, zato naj se dolgoročno dela v tej 

smeri. 

- Ne nasprotuje izgradnji vodovoda Pečno, želi le da se spoštuje pri uvrščanju v proračun vrstni 

red investicij. Kot predsedniku KS mu bo v ponos, ko bo voda na Pečnom. Nekaj mu je znano, 

da so že opravljali raziskave in ugotovili, da naj bi bila na Pečnom zadostna količina vode. 

Predlaga, da se nameni sredstva za vrtino (15 – 16 m), s katero bi ugotovili, ali je tam voda. 

Vrtina bi stala okrog 3.000 EUR. 

- Vodovodi – vodovod je potreben tudi v Morskem, 3-krat na teden so brez vode tudi v 

Bodrežu.  Prosil je, vsaj za pripravo dokumentacije, da se zgradi rezervoar, da bi tudi Bodrež 

imel nemoteno oskrbo z vodo. Potrebno bo dobiti neko tehnično rešitev. 

- Objekti v kulturo -  v Levpi bo potrebno objekt dokončati. Naslednje leto bo 30 let Kogojevih 

dni, zato je potrebno do takrat urediti trg Kontrada. 

- Letos prihaja zadnja odškodnina SENG iz naslova gradnje ČHE Avče. V Logah je par ljudi, do 

zdaj niso dobili še nič, pod vasjo vozijo kamioni 24 ur na dan, zaradi gradnje je tudi voda 

slaba. Ti krajani so že poslali občini dopis, da se jim uredi cesta do vasi. V naslednji Log prav 

tako ne more priti kamion do vasi. Župan mu je že obljubil razširitev ovinka, tudi letos mu je 

bilo obljubljeno, a tudi za naslednje leto ni nič planirano. Nekaj sredstev pripada tudi tem 

ljudem. 

- Vodovod Krstenice – svetniki so že dobili dopis g. Mirana Gabrijelčič za ureditev tega 

vodovoda. To naj bi tudi šlo v proračun 2009. 



- Avtobusno postajališče Ajba – za to je že bila izdelana vsa dokumentacija.  Priklop ceste iz 

Ajbe na glavno cesto je zelo nevaren, zato bi bilo nujno, da se to uredi zaradi varnosti.  Uredi 

naj se kompleten dovoz na cesto. 

- Kanalski Vrh – si zasluži vodovod, njegovo mnenje je, da se celo uredi prej vodovod kot 

kanalizacija. 

- Rekonstrukcija telovadnice v Kanalu – najprej je bilo rečeno, da se bo naredilo letos poleti, 

potem v času pouka, vendar zdaj ni nič. To bi bilo potrebno narediti.  

- Urejanje kontejnerskih mest – vesel je, da se bo uredilo v Gradu. 

- Vodovod Čargova – potrebno ga je uvrstiti v proračun, ostaja pa tudi ureditev vodovoda 

Partizanske ulice v Kanalu. Naj se jo uvrsti v NRP za leto 2010. 

- Zadovoljen je, da se je začelo z urejanje parkirišč v Kanalu. 

- Čistilne naprave – verjame, da RO nima zaposlenih preveč delavcev. Za delovanje ČN je 

potrebno zaposliti ljudi, ki se na to spoznajo. Predlaga, da se zaposli pogodbeno Mirana 

Gabrijelčiča ,k i je diplomiral na tem področju in imata z Markotom Maffijem strokovno 

znanje s tega področja. 

- Podpira pustni karneval v kanalu – 9.000 EUR je veliko, vendar je to posebna prireditev, ki se 

ne da primerjati ne s Praznikom kostanja ne z Mušjimi dirkami. Ljudi je potrebno pripeljati v 

Kanal, jim dati malico. 

- Mladinska kultura – priporočilo oziroma zaprosilo županu glede koncertov Kontrada, ki jih 

mladina financira iz sredstev, ki jih dobi za delovanje. Za kaj drugega jim tako ne ostane nič. 

Prav bi bilo, da se odloči, ali je to v Kanalu potrebno ali ne. 

- Prostori za mladinske klube – prav je, da se to izvaja premišljeno, načrtno in da se zadevo 

izpelje do konca, tako de prostore lahko odpre. 

- Meni, da bi Loge res morale nekaj dobiti in predlaga, da se da 50.000 EUR iz vodovoda Pečno. 

 

Valter Valentinčič:  

- Investicijskega denarja bo vedno manj, zato se bo potrebno s tem sprijazniti. Posledično se 

bo vedno manj naredilo, zato je potrebno strmeti k temu, da se najprej uredi pitno vodo – to 

je nujno za življenje. Potrebno je urejati tudi kanalizacijo, ker je to zahteva Evrope. Za vse 

ostalo bo manj denarja. Naj se koristi EU sredstva , kolikor se da, zato je potrebno imeti 

pripravljeno dokumentacijo in dovoljenja.  Čas je do leta 2013. 

Miran Jug: Želi videti spisek, kam vse so šla sredstva iz odškodnine ČHE Avče. 

Risto Djurić: Ni bilo narejeno po sprejetem razdelilniku. 

Marko Kodelja:  

- Strinja se,da se uredi trg Kontrada. 

- Delo TIC-a: TIC dobi manj denarja kot zimska služba. V TIC-u bi moral biti strokoven kader, ki 

bi razmišljal bolj široko. Na strani Slovenija.info –smaragdna pot občina Kanal sploh ni 

omenjena.  Prav tako pri LTO Sotočje ne dobiš od občine Kanal nobene turistične 

znamenitosti. Premalo se dela na tem.  Financira se veliko, malo pa je videti. Na strani Poti 



miru ne piše, da se lahko pride tudi z naše Občine. Internetna stran TIC-a je zelo slaba. Delo 

TIC-a je zelo slabo. 

Lilijana Velikonja:  

- Prosila je že za količinski podatek o obiskovalcev TIC-a.  Ni dobila ustreznega odgovora. V 

primerjavi z ostalimi TIC-i imajo podatke, koliko tujih turistov imajo. To ni taka obremenitev, 

da bi zbirali in dali podatke – zaradi primerjave.  

Radivoj Černe:  

- Od drugih ljudi dobivamo pohvale o delu občinske uprave. Kaj je tisto tako slabo v TIC-u. 

Govori se zelo splošno, nič konkretnega, tuji ljudje pa hvalijo.  Potrebno je povedati 

konkretno, kaj je narobe.  

Slavko Jereb: 

- Skrbi ga streha TIC-a, zato predlaga, da se v NRP uvrsti obnova strehe na TIC-u. V tej stavbi je 

veliko prostorov, ki bi se jih kasneje lahko koristilo.  

- Kulturni dom Lig – manjša investicija gre zelo težko skozi proračun, ker se jo stalno prelaga. 

Če smo hoteli, da bi ta dom zaživel s svojo vsebino, smo se morali odločiti za takšno idejo. 

Investicija se bo izvajala fazno (letos smo izvedli tisto, za kar ni potrebnega gradbenega 

dovoljenja) . V letu 2009 se prične dela z gradbenim dovoljenjem, nato še v naslednjem letu 

in vsebina doma se bo lahko izvajala.  

- Vodovod Lovišče  - samo 20.000 EUR v NRP; v letu 2001 je bila projektantska ocena 7 

milijonov SIT in takrat ježe bila investicija vključena v NRP. V realizacijo se bo šlo v 

naslednjem letu.  

- Ureditev centra Gorenje vasi  - je že bil v NRP-jih, nato je vse poniknilo v pozabo. Vleče se že 

iz leta 2002 – 2003. 

- Obvoznica za Gorenjo vas – da je lahko dostopno tudi za gasilce s cisterno – tudi to je 

poniknilo.  

- V Čolnici je 21 prebivalcev, voda nikoli ne manjka vendar je cevovod poddimenzioniran  

(100m). Pritisk in pretok vode nista zadostna. 

Radivoj Černe: 

- Balinarji Deskle – bilo je 29.000 EUR. S sklepom občinskega sveta jim je bilo pred 5 leti 

obljubljeno. Potrebno je pregledati stare zadeve in jih rešiti. Nekomu bo potrebno vzeti. Tudi 

za šport se daje znatna sredstva, vendar je potrebno narediti red in začeti znova. Potrebno 

pogledati razvoj te občine, vodovodom pa je treba dati prioriteto. 

 

 


